
 
 

	  	  LIETUVOS	  AUTOMOBILIŲ	  SPORTO	  FEDERACIJA	  
RALIO	  KOMITETO	  POSĖDŽIO	  PROTOKOLAS	  NR.	  2017-‐12	  

2017	  m.	  spalio	  19	  d.	  
	  

	  
Ralio	  komiteto	  (RK)	  posėdis	  LASF	  patalpose,	  Savanorių	  pr.	  56,	  Kaunas	  .	  Pradėtas	  2017-‐10-‐19	  d.	  18	  val.,	  
baigtas	  2017-‐10-‐19	  d.	  	  20	  val.	  
	  
Dalyvavo:	   LASF	   ralio	   komiteto	   pirmininkas	   Donatas	  Liesis	  (DL),	   komiteto	   nariai:	  Audrius	  Gimžauskas	  
(AG),	  Žilvinas	  Juršys	  (ŽJ),	  Remigijus	  Bilevičius	  (RB).	  
Nedalyvavo:	  Saulius	  Stanaitis,	  Gražvydas	  Smetonis.	  
Taip	  pat	  dalyvavo:	  Inga	  Juškevičiūtė,	  tarybos	  narys	  Žilvinas	  Sakalauskas	  (ŽS),	  „Rally	  Classic	  Druskininkai	  
2017”	  ralio	  organizatorius	  Jonas	  Balčiūnas	  (JB),	  Darius	  Matulis	  (DM)	  -‐	  telefoniniu	  ryšiu.	  

Posėdžio	  pirmininkas:	  Donatas	  Liesis	  
Posėdžio	  sekretorius:	  Žilvinas	  Juršys	  
	  
Darbotvarkės	  klausimai:	  
	  

1. Ralio	  „Rally	  Classic	  Druskininkai	  2017”	  aptarimas.	  

2. Lietuvos	  automobilių	  ralio	  čempionato	  2017	  m.	  rezultatų	  tvirtinimas	  

3. Lietuvos	  automobilių	  ralio	  sprinto	  čempionato	  2017	  m.	  rezultatų	  tvirtinimas	  

4. Lietuvos	  automobilių	  mini	  ralio	  čempionato	  2017	  m.	  rezultatų	  tvirtinimas	  

5. Dalyvių	  apklausos	  apžvalga.	  

6. LARČ	  2018	  m.	  reglamento	  projekto	  apžvalga	  
	  
	  	  Klausimų	  nagrinėjimas:	  

1. Ralio	  „Rally	  Classic	  Druskininkai	  2017”	  aptarimas	  

Svarstyta:	   Darius	   Matulis	   pateikė	   savo	   pastebėjimus	   apie	   ralį:	   kelios	   pastabos	   dėl	   ženklų	   ir	   juostų	  
išdėstymo,	  dokumentacijos	  pateikimo	  skelbimų	  lentoje.	  Taip	  pat,	  kelios	  pastabos	  apie	  tvėrimą,	  dvipusių	  
saugos	   planų	   išdėstymo	   atstumus.	   Bendraisiais	   bruožais	   vertinant,	   stebėtojo	   DM	   nuomone,	   ralis	  
bendrąja	  prasme	  panašus	   į	  kitus.	  Po	  pokalbio	  su	  DM,	  bendrais	  bruožais	  aptarta	  ralių	  saugos	  situacija	   ir	  
saugos	   darbuotojų	   kiekiai.	   Aptariama	   galimybė	   federacijos	   ir	   kariuomenės	   bei	   policijos	  
bendradarbiavimo	   galimybė,	   siekiant	   užtikrinti	   saugumą	   ir	   formuojant	   LK	   ir	   policijos	   savanoriams	  
galimybę	   dalyvauti	   mokymuose.	   Tarybos	   narys	   ŽS	   pateikė	   savo	   nuomonę:	   apie	   žiūrovų	   nesuvokimą	  
atstumų	   stebint	   ralį	   aklose	   sankryžose,	   bet	   išskyrė	   ganėtinai	   mažą	   tokių	   vietų	   skaičių.	   Visa	   kita	   ŽS	  
nuomone,	   viskas	   gerai	   tiek	   sportinė	   pusė,	   tiek	   renginio	   šou	   pusė	   po	   ralio,	   skirta	   labiau	   žiūrovams.	   ŽJ	  
pateikė	  pasiūlymą	  pagalvoti	   apie	   stabdymo	   zonas	  dėl	   asfaltinių	   atkarpų	   ralyje,	   siekiant	   išvengti	   didelių	  
avarijų.	  Bendraisiais	  bruožais	  aptartos	  įvykusios	  avarijos	  ralio	  metu,	  jų	  priežastys.	  

Siūloma:	   Laikyti	   ralį	   įvykusiu	   sėkmingai	   ir	   grąžinti	   „Rally	   Classic	   Druskininkai	   2017”	   organizatoriui	  
depozitą.	  

Balsuota:	  „Už“	  -‐	  4.	  



Nutarta:	   laikyti	   ralį	   įvykusiu	   sėkmingai	   ir	   grąžinti	   „Rally	   Classic	   Druskininkai	   2017”	   organizatoriui	  
depozitą.	  

	  

2.	  Lietuvos	  automobilių	  ralio	  čempionato	  2017	  m.	  rezultatų	  tvirtinimas	  

Siūloma:	   tvirtinti	   rezultatus	   tada,	   kai	   bus	   sumokėtos	   baudos.	   Jeigu	   organizatorius,	   kurio	   ralio	   metu	  
skirtos	  baudos	  nebuvo	  apmokėtos,	  neturi	  priekaištų,	  rezultatus	  laikyti	  patvirtintais.	  Laukiama	  atsakymo	  iš	  
„DHL	  Rally	  Elektrėnai	  2017”	  organizatoriaus.	  

Balsuota:	  „Už“	  -‐	  4	  

Nutarta:	  tvirtinti	  metinius	  LARČ	  rezultatus	  tada,	  kai	  bus	  sumokėtos	  baudos.	  Jeigu	  organizatorius,	  kurio	  
ralio	   metu	   skirtos	   baudos	   nebuvo	   apmokėtos,	   neturi	   priekaištų,	   rezultatus	   laikyti	   patvirtintais.	  
Laukiama	  atsakymo	  iš	  „DHL	  Rally	  Elektrėnai	  2017”	  organizatoriaus.	  

	  

3.	  Lietuvos	  automobilių	  ralio	  sprinto	  čempionato	  2017	  m.	  rezultatų	  tvirtinimas	  

Siūloma:	  tvirtinti	  rezultatus	  tada,	  kai	  bus	  sumokėtos	  baudos.	  Jeigu	  organizatorius,	  kurio	  ralio	  metu	  skirtos	  
baudos	  nebuvo	  apmokėtos,	  neturi	  priekaištų,	   rezultatus	   laikyti	  patvirtintais.	   Laukiama	  atsakymo	   iš	   „DHL	  
Rally	  Elektrėnai	  2017”	  organizatoriaus.	  

Balsuota:	  Už	  -‐	  4	  

Nutarta:	  tvirtinti	  metinius	  LRSČ	  rezultatus	  tada,	  kai	  bus	  sumokėtos	  baudos.	  Jeigu	  organizatorius,	  kurio	  
ralio	   metu	   skirtos	   baudos	   nebuvo	   apmokėtos,	   neturi	   priekaištų,	   rezultatus	   laikyti	   patvirtintais.	  
Laukiama	  atsakymo	  iš	  „DHL	  Rally	  Elektrėnai	  2017”	  organizatoriaus.	  

	  

4.	  Lietuvos	  automobilių	  mini	  ralio	  čempionato	  2017	  m.	  rezultatų	  tvirtinimas	  

Siūloma:	  patvirtinti	  esamus	  rezultatus.	  

Balsuota:	  „Už“	  –	  4.	  

Nutarta:	  patvirtinti	  metinius	  Lietuvos	  automobilių	  mini	  ralio	  čempionato	  2017	  m.	  rezultatus.	  

	  

5.	  Dalyvių	  apklausos	  apžvalga	  

Svarstyta:	   Atsižvelgiant	   į	   ralio	   dalyvių	   atsakymus,	   diskutuojama	   apie	   „mono“	   padangos	   atsiradimą	   bei	  
išvažiuojamųjų	  etapų	  į	  kitas	  šalis	  skaičių.	  Aptartas	  galimas	  kalendorius	  ir	  išvažiuojami	  etapai,	  atsižvelgiant	  
į	   Lenkijos	   čempionato	   2018	   m.	   kalendorių,	   aptarti	   raliai	   Latvijoje.	   Svarstomas	   variantas,	   kaip	   padėti	  
organizatoriui	   ir	   kaip	   išlaikyti	   ralį	   Lietuvoje,	   jeigu	   dėl	   datų	   nėra	   išvažiuojamųjų	   etapų	   galimybės.	  
Svarstomas	   startinių	  mokesčių	   didinimo	   klausimas,	   atsižvelgiant	   į	   augančius	   ralių	   organizavimo	   kaštus,	  
mokesčius	   ir	   paslaugų	   kainas.	   Svarstoma	   atsižvelgti	   į	   situaciją	   aplinkinėse	   valstybėse,	   taip	   formuojant	  
ralio	  čempionato	  kalendorių	  ir	  dėliojant	  etapų	  skaičių.	  

Siūloma:	  Palaukti,	  kol	  baigsis	  spręstis	  situacijos	  kaimyninėse	  valstybėse	  ir	  tada	  priimti	  sprendimus.	  

Balsuota:	  „Už“	  –	  4.	  

Nutarta:	  Palaukti,	  kol	  baigsis	  spręstis	  situacijos	  kaimyninėse	  valstybėse	  ir	  tada	  priimti	  sprendimus	  dėl	  LARČ	  
kalendoriaus.	  

	  

6.	  LARČ	  2018	  m.	  reglamento	  projekto	  apžvalga	  

Svarstyta:	  Peržvelgti	  reglamento	  projekto	  pakeitimai.	  Padidinti	  čempionato	  dalyvių	  mokestį	   iki	  150	  eurų,	  
siekiant	   sezono	   pabaigoje	   suorganizuoti	   iškilmingą	   ralio	   uždarymo	   šventę,	   prašymą	   dėl	   mokesčio	  



padidinimo	   teikti	   Suvažiavimui	   svarstyti	   per	   LASF	   Tarybą.	   Pašalinti	   A	   grupę,	   klasių	   /	   grupių	   pavadinimų	  
pakeitimai	  ir	  jungimo	  variantai.	  „Baltic	  Open“	  klasės	  apibrėžimas	  ir	  pateikimas.	  Taškų	  skaičiavimo	  sistemos	  
už	   atskirus	   etapus,	   atsižvelgiant,	   ar	   tai	   buvo	   vienos,	   ar	   dviejų	   dienų	   ralis.	   Aptarta	   „mono“	   padanga	   ir	  
variantai,	  bei	  pagrindiniai	  galimi	  variantai	  bei	  pats	  principas,	  kuriuo	   ji	   turėtų	  būti	  parenkama.	  Numatyta,	  
kad	  iki	  lapkričio	  10	  dienos	  padangų	  atstovai	  gali	  teikti	  pasiūlymus	  su	  fiksuotomis	  padangų	  kainomis,	  tokiu	  
principu	  suformuojant	  konkursą.	  8	  padangos	  –	  vienos	  dienos	  dienos	  raliui,	  10	  –	  dviejų	  dienų	  raliui,	  viena	  
ašimi	   varomais	   automobiliais	   lenktyniaujantiems	   sportininkams	   –	   6,	   dviem	   –	   8.	   Startiniai	   mokesčiai	  
didinami	  20	  procentų.	  	  	  

Siūloma:	  priimti	  aptartus	  pakeitimus.	  	  

Balsuota:	  „Už“	  –	  4.	  

Nutarta:	  priimti	  aptartus	  pakeitimus.	  

	  
Posėdis	  baigtas:	  20:00	  val.	  
Posėdžio	  protokolo	  lapų:	  3	  
	  
Posėdžio	  pirmininkas:	  Donatas	  Liesis	  
Posėdžio	  sekretorius:	  Žilvinas	  Juršys	  


